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Protokół z posiedzenia Komisji Gospodarki Morskiej Rady Miasta 

Świnoujście w dniu 27 września 2021 r. 

 
Na posiedzeniu obecni byli: 

Członkowie Komisji oraz  

1. Pan Paweł Sujka – Zastępca Prezydenta Miasta, 

2. Pan Krzysztof Bagiński – Sekretarz Miasta, 

3. Pani Iwona Górecka-Sęczek – Skarbnik Miasta, 

4. Pełnomocnik Marszałka Województwa Zachodniopomorskiego ds. Gospodarki 

Morskiej, 

5. Prezes Zarządu Zachodniopomorskiej Grupy Producentów Ryb Sp. z o.o., 

6. Naczelnicy, kierownicy i pracownicy UM. 

 

Ad. pkt 1 – Sprawy regulaminowe. 

 

Posiedzenie w dniu 27 września 2021 roku o godz. 1100 po stwierdzeniu kworum otworzył  

i prowadził przy użyciu środków komunikacji elektronicznej Przewodniczący Komisji 

Gospodarki Morskiej Jan Borowski.  

Porządek obrad został przyjęty bez uwag. 

Protokół z poprzedniego posiedzenia komisji został przyjęty bez uwag. 

Zawiadomienie wraz z porządkiem obrad stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Ad. pkt 2 – Rola Świnoujścia w programie „Zachodniopomorskie Offshore 2027”. 

 

Informację przedstawili Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Sujka oraz Pełnomocnik 

Marszałka Województwa Zachodniopomorskiego ds. Gospodarki Morskiej. 

Dyskusja. 

 

Ad. pkt 3 – Sprzedaż terenów Morskiej Stoczni Remontowej Gryfia S.A., a możliwość 

wznowienia działalności gospodarczej na zasadach partnerstwa publiczno - prywatnego. 

 

Informację przedstawił Pełnomocnik Marszałka Województwa Zachodniopomorskiego  

ds. Gospodarki Morskiej. 

Dyskusja. 

 

Ad. pkt 4 – Sytuacja świnoujskich rybaków. 

 

Informację przedstawił Prezes Zarządu Zachodniopomorskiej Grupy Producentów  

Ryb Sp. z o.o. 

Dyskusja. 

 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Morskiej Jan Borowski zaproponował, aby następne 

posiedzenie komisji odbyło się w sprawie refulatu, zostaną na nie zaproszeni przedstawiciele 

Urzędu Morskiego w Szczecinie, Zarządu Morskich Portów Szczecin i Świnoujście S.A.  

oraz Posłowie RP.  

Kolejno poinformował, aby później zwołać posiedzenie dotyczące kormoranów i zakazu 

połowu łowisk, na które zostaną zaproszeni służby odpowiedzialne za ochronę środowiska  

oraz Urząd Morski w Szczecinie. 
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Ad. pkt 5 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie nadania nazwy 

obiektowi sportowemu. 

 

Projekt uchwały przedstawił Sekretarz Miasta Krzysztof Bagiński. 

Dyskusja. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały – za opinią pozytywną głosowało 3 członków 

komisji, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

 

Ad. pkt 6 – Wolne wnioski. 

 

Wolnych wniosków nie zgłoszono. 

 

Ad. pkt 7 – Zamknięcie obrad.  

 

W związku z wyczerpaniem porządku Przewodniczący Komisji Gospodarki Morskiej Jan 

Borowski zamknął posiedzenie Komisji w dniu 27 września 2021 roku o godz. 1225. 

Nagranie z przebiegu posiedzenia w formacie mp4 stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  

 

 

 

Przewodniczący 

Komisji Gospodarki Morskiej 

Jan Borowski 

 

 

Protokołowała:  

Emilia Solka 


